
RM.0002.9.2011  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr IX/2011 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 26 kwietnia 2011 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
Obecni:                   14  radnych według załączonej listy obecności 
      Burmistrz Miasta  - P. Wojciech Bydliński 
      Z-ca Burmistrza Miasta - P. Wojciech Kufel  
      Skarbnik Miasta  - P. Kazimiera Egielman   

Radca Prawny   - P. Grzegorz Widerski                       
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 marca 

2011r. 
3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
8. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Szczyrk na lata 2011-2020. 

9. Zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 
października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 
miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 25 stycznia 2011 roku i uchwałą Nr VII/19/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku. 

10. Ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkole prowadzone 
przez Miasto Szczyrk. 

11. Zmieniająca Uchwałę Nr LXIX/375/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 
26 października 2010r. 

12. Przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  
z terenu gminy Szczyrk na lata 2010-2032” (materiały do wglądu w biurze 
Rady). 

13. Obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym. 
14. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działki 2698/4, 
2699/4, 2700/4, 2727, 2728, 2729, 2730, 2732/2, 2733/2, 2734/2, 2736, 
2735/2, 2737, 2738/2, 2803/2, 2812/5. 

15. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 
Szczyrk za okres od 1 stycznia 2009r. do 31 grudnia 2010r. 
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16. Przyjęcie sprawozdania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczyrku  
z realizacji zadań w 2010r. 

17. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku obrad.   
18. Wolne wnioski. 
19. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad 1.  
 
IX Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że  
z ustawowego składu Rady Miejskiej w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co zapewnia prawomocność obrad.  
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 marca 

2011r. 
3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
8. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Szczyrk na lata 2011-2020. 

9. Zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 
października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 
miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 25 stycznia 2011 roku i uchwałą Nr VII/19/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku. 

10. Ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkole prowadzone 
przez Miasto Szczyrk. 

11. Zmieniająca Uchwałę Nr LXIX/375/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 
26 października 2010r. 

12. Przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  
z terenu gminy Szczyrk na lata 2010-2032” (materiały do wglądu w biurze 
Rady). 

13. Obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym. 
14. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działki 2698/4, 
2699/4, 2700/4, 2727, 2728, 2729, 2730, 2732/2, 2733/2, 2734/2, 2736, 
2735/2, 2737, 2738/2, 2803/2, 2812/5. 

15. Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szczyrku. 
16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 

Szczyrk za okres od 1 stycznia 2009r. do 31 grudnia 2010r. 
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17. Przyjęcie sprawozdania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczyrku  
z realizacji zadań w 2010r. 

18. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku obrad.   
19. Wolne wnioski. 
20. Zakończenie sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady zawnioskował o wycofanie z porządku obrad 
następującego projektu uchwały w sprawie: 
 
 Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szczyrku – pkt 15. Wniosek 

został przyjęty (14 gł. ”za”). 
 
 
Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 
gł. ”za”).  
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z Sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 29 marca 2011r. został wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do 
powyższego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie Przewodniczący 
Rady poddał go pod głosowanie: 
 
 
PROTOKÓŁ Nr VII/2011 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
29 marca 2011r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony 
jednogłośnie (14 gł. ”za”). 
 
 
Ad 3. 
 
Wystąpienie gości  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powitał Dyrektora ZSPiG Nr 2  
w Szczyrku P. Leszka Chrobaka i poprosił go o zabranie głosu. 
Uczestniczący w posiedzeniu P. Leszek Chrobak w imieniu własnym, Rady 
Pedagogicznej, Uczniów i Rodziców Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum 
Nr 2 w Szczyrku zaprosił do wzięcia udziału w uroczystościach 100 –lecia 
szkoły, która odbędzie się 4 czerwca 2011 roku.  
 
Następnie gimnazjaliści ZSPiG Nr 2 przekazali Radnym zaproszenia. 
 
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował o zaproszeniu na dzisiejszą 
Sesję RM Starosty Bielskiego P. Andrzeja Płonka w temacie omówienia spraw 
związanych z działaniem Wspólnot w Szczyrku. Jednak z uwagi na okres 
świąteczny Pan Starosta nie mógł uczestniczyć w dzisiejszej Sesji RM, gdyż 
przebywa na urlopie.  
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Ad 4. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Następnie Burmistrz Miasta poinformował, że 1 kwietnia br. w Polskim Radio 
Katowice został rozstrzygnięty plebiscyt „EuroGmina” (po raz pierwszy  
w województwie). Gala została zorganizowana pod patronatem Wojewody 
Śląskiego P. Zygmunta Łukaszczyka oraz Marszałka Województwa Śląskiego  
P. Adama Matusiewicza. I tak z pośród 30 gmin, kapituła wyłoniła Laureatów 
Plebiscytu. Samorządy biorące udział w plebiscycie zgodnie z Regulaminem 
przedstawiły szczegółowe opisy działalności z zakresu różnych dziedzin życia 
publicznego (od inwestycji poprawiających infrastrukturę przez organizację 
służby zdrowia, edukację, sport, promocję, ofertę turystyczną). Laureaci 
otrzymali specjalne certyfikaty upoważniające ich do używania znaków 
„EuroPartner” i „EuroGmina”, co jest potwierdzeniem, że nagrodzeni spełniają 
najwyższe standardy wymagane w tych krajach.  
Dla miasta Szczyrk przyznano specjalne wyróżnienie za organizację 
międzynarodowych imprez sportowych. 
 
Z-ca Burmistrza Miasta P. Wojciech Kufel przedstawił informację o zadaniach 
realizowanych w oświacie w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 5. 
 
Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów P. Dorota Walaszek 
poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak poinformował, 
że Komisja w okresie międzysesynym odbyła swoje spotkanie w dniu 12 
kwietnia 2011r. z udziałem pozostałych Radnych niebędących członkami 
Komisji. Głównym tematem posiedzenia było określenie stanu prawnego  
i poznanie bieżącej sytuacji dot. Wspólnot Palarusy i Tartaku. Poinformował,  
że na posiedzeniu Komisji gościli Przedstawicieli Zarządu Wspólnoty Palarusy.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Radny P. Borys Matlak 
poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia 2011r. omówiono 
następujące tematy:  
 komisja pozytywnie zaopiniowała Program usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu gminy Szczyrk na lata 2010 – 2032, 
 ustalono termin zbiórki odpadów wielkogabarytowych (rozpoczęcie akcji 

zaplanowano na dzień 9 maja 2011r.), 
 pozytywnie zaopiniowano Plan gospodarki odpadami 2009 – 2010. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. Natomiast poinformował, że jako Przewodniczący Komisji 
uczestniczył w licznych spotkaniach m.in.: 

 podsumowanie ligi narciarskiej 2011 w ZSPiG Nr 2, 
 poinformował o zamiarze zorganizowania Mistrzostw międzygminnych  

w Szczyrku – piłka nożnej, piłka siatkowa, tenis stołowy, 
 w związku z obchodami 100 -lecia szkoły, przygotowuje informacje na 

temat zawodników, którzy uczęszczali do ZSPiG Nr 2 w Szczyrku. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej P. Alicja 
Kołaszewska poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 5 kwietnia 2011r. 
omówiono następujące tematy:  

 zaopiniowano projekt systemowy pn. „Indywidualizacja procesu 
nauczania w klasach I-III szczyrkowskich szkół podstawowych”,  

 wstępnie przedstawiono propozycję reorganizacji obsługi finansowo-
administracyjnej szkół,  

 przedstawiono projekt uchwały dot. opłat za przedszkole,  
 omówiono organizację działań przedszkola w latach 2011-2012 oraz 
 zapoznano się ze sprawozdaniem z realizacji zadań MOPS za rok 2010. 

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic poinformował, że 
Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniu 12 kwietnia 2011r. 
Podczas posiedzenia omówiono temat związany z rozpatrzeniem skargi na 
działalność Burmistrza Miasta Szczyrk dot. bezprawnego przejęcia 
nieruchomości Hali Jaworzyna. Skargę uznano za bezzasadną.  
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował, że do Rady Miejskiej 
wpłynęło pismo skierowane przez Adwokata P. Janusza Gałkowskiego 
reprezentującego Spółkę dla Zagospodarowania Wspólnot Leśnych w Szczyrku 
dot. skargi na działalność Burmistrza Miasta, która wymaga zaopiniowana 
przez Komisję Rewizyjną RM. Poinformował, że w/w skarga zostanie 
rozpatrzona przez Radę Miejską na kolejnej Sesji RM.  
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował o uczestnictwie z licznych 
spotkaniach. 
Następnie nawiązał do Wspólnoty Palarusy i przejęcia gruntów przez miasto. 
Podkreślił, że sama Rada niemiała świadomości przejęcia tych gruntów na 
rzecz miasta. W związku z powyższym zwrócił się do Burmistrza Miasta  
o przyśpieszenie prac w kierunku określenia przejętego terenu na rzecz miasta 
Szczyrk. Zaznaczył, że nie może dochodzić do tego typu sytuacji. Uważa, że 
należy wyjaśnić tę kwestię. 
Ponadto Przewodniczący Rady zaproponował przygotowanie budżetu miasta na 
2012r. 
Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącego Rady to Wspólne 
Posiedzenie Komisji Stałych RM odbyte w dniu 20 kwietnia 2011r. z udziałem 
Dyrektora Naczelnego COS P. Tomasza Lenkiewicz jak również Dyrektora OPO 
COS w Szczyrku P. Grzegorza Kotowicz w sprawie omówienia inwestycji na 
górze Skrzyczne jak również rozwiązania problemów związanych  
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z opodatkowaniem obiektów COS w Szczyrku, mając na celu poznanie 
oczekiwań Centralnego Ośrodka Sportu i wypracowania wspólnego stanowiska 
wychodząc naprzeciw postulatom OPO COS w Szczyrku.  
Poinformował, że podjęta uchwała Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 2011r.  
w sprawie zainteresowania nabyciem majątku COS (która jest uchwałą 
intencyjną), zdecydowanie osłabiła pozycję miasta w negocjacjach. 
P. Antoni Byrdy powiedział, że zarzuca się miastu, iż przez podjęcie 
przedmiotowej uchwały nie będzie inwestycji na Skrzycznem. Jeżeli dojdzie 
do takiej sytuacji bardzo łatwo cała wina zostanie zrzucona na miasto.  
W obecnej sytuacji oczekuje się od Rady Miejskiej zobowiązania i zajęcia 
stanowiska w sprawie zwolnień OPO COS w Szczyrku z podatku od 
nieruchomości. W związku z powyższym Rada Miejska zobowiązała się na w/w 
posiedzeniu do zajęcia stanowiska w przedmiotowej kwestii do końca kwietnia 
br. Podkreślił, że trudno jest zająć stanowisko nie posiadając wiedzy n/t 
wartości obiektów OPO COS w Szczyrku. Uważa, że należy wykazać dobrą wolę 
w przedmiotowym temacie.  
Ponadto poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły pisma skierowane przez 
SIG w Szczyrku jak również Zarządu Towarzystwa Rozwoju Skrzycznego dot. 
wyjścia naprzeciw oczekiwaniom i propozycją OPO COS w Szczyrku.  
               
      
Ad 6. 
 
Zapytania i interpelacje 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się o udzielenie odpowiedzi  
dot. etapów realizacji jak również terminu zakończenia inwestycji pn. 
„Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku (Deptak nad 
Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie terenu Centrum 
Miasta Szczyrk”. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zapytał w temacie problemów 
własnościowych związanych z wyrażeniem zgody na realizację inwestycji 
„Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku (Deptak nad 
Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie terenu Centrum 
Miasta Szczyrk” (P. Pezda). 
 
Radny P. Andrzej Łaciak nawiązał do zniszczeń po sezonie zimowym na terenie 
miasta w odniesieniu do infrastruktury (zniszczone znaki drogowe). Zaapelował 
o ich naprawę.  
Następnie odniósł się do współpracy z Fundacją Towarzystwa Szkolnego im. 
Mikołaja Reja w Bielsku-Białej i zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta  
o zorganizowanie spotkania z Prezesem P. Renatą Rosowską w celu omówienia 
dalszego funkcjonowania Zakładu Rehabilitacyjnego w Szczyrku.  
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Andrzeja Łaciak to funkcjonowanie PKS 
S.A. Bielsko-Biała na terenie miasta i propozycja zorganizowania spotkania  
z przedstawicielami PKS S.A. Bielsko-Biała w celu omówienia zagadnień 
związanych z funkcjonowaniem komunikacji publicznej na terenie miasta.  
 
Radna P. Alicja Kołaszewska zaapelowała o naprawę nawierzchni drogi na  
ul. Granicznej (dziura naprzeciw wjazdu na bazę PK) jak również  
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ul. Olimpijskiej. Następnie poparła wypowiedź P. Andrzeja Łaciak dot. naprawy 
znaków drogowych, sugerując przeprowadzenia rozeznania w tym temacie na 
terenie miasta przez pracowników publicznych. Kolejnym tematem poruszonym 
przez P. Alicję Kołaszewską jest prośba do Prezesa PK o uporządkowanie terenu 
za ogrodzeniem placu PK w rejonie segregacji śmieci od lasu „wiklina” 
(granicząca z prywatnymi posesjami) jak również zabezpieczenia ramp 
przeładunkowych na śmieci. 
Następnie zwróciła się z zapytaniem do Z-cy Burmistrza odnośnie możliwości 
wystąpienia o dofinansowanie ze środków popowodziowych regulacji cieku 
wodnego od Amfiteatru Skalite w kierunku obiektów COS.  
P. Alicja Kołaszewska nawiązała do możliwości wystąpienia do Zarządu Dróg 
Powiatowych w celu budowy odwodnienia ul. Granicznej (lewa strona).  
W okresie burzowo-deszczowym pojawia się obawa zagrożenia zalewania posesji 
mieszkańców w tym rejonie.   
 
Radny P. Krzysztof Heller zwrócił się zapytaniem odnośnie uwzględnienia  
ul. Grabowej w bieżących remontach drogowych jak również o termin 
rozpoczęcia przedmiotowych prac. 
 
Radny P. Stefan Przybyła nawiązał do spotkania odbytego w dniu 15 kwietnia 
2011r. ze Wspólnotami Palarusy i braku obecności na przedmiotowym 
spotkaniu Burmistrza Miasta. Kolejną kwestią poruszoną przez P. Stefana 
Przybyła to przeprowadzona wizja lokalna na ul. Uzdrowiskowej. 
Zakwestionował brak wcześniejszej informacji o przeprowadzeniu 
przedmiotowej wizji.  
Następnie zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwości zatrudnienia (na czas 
określony) Radcy Prawnego do Rady Miejskiej. Ponadto zaapelował  
o uporządkowania drogi na Os. Zapalenica, zniszczonej ulewnymi deszczami. 
 
Radna P. Krystyna Radecka odniosła się do przeprowadzonej wizji lokalnej  
w związku z podmyciem odcinaka drogi ul. Górskiej od strony potoku „Biła”  
w rejonie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczyrku i zwróciła się  
z zapytaniem do Z-cy Burmistrza odnośnie dalszego kierunku działania. 
 
Radny P. Borys Matlak poruszył temat związany ze zdemontowaniem 
Skateparku przy ZSPiG Nr 2 w Szczyrku. Poinformował, że Skatepark powstał 
w 2005 roku ze środków GKRPA (ok. 30 000 zł.). W ostatnim czasie został 
zdemontowany i w dużej mierze zdewastowany. W związku z powyższym zwrócił 
się z zapytaniem, dlaczego Skatepark został zdemontowany i kto jest 
odpowiedzialny za demontaż urządzeń.   
Następnie zapytał w temacie dot. ustnego wyrażenia zgody przez Burmistrza 
Miasta na wycinkę drzew na terenie Wspólnoty Leśnej Palarusy. 
Kolejna kwestią poruszona przez P. Borysa Matlak dot. licznych spotkań  
z Dyrekcją COS odnośnie opodatkowania obiektów sportowych i braku 
konkretnej propozycji dla OPO COS w Szczyrku ze strony miasta (będąc  
w posiadaniu uchwał w sprawie zwolnień z podatku COS sąsiednich gmin). 
 
Radna P. Dorota Walaszek nawiązując do wypowiedzi P. Krystyny Radeckiej 
wskazała również konieczność remontu ul. Grzybowej. 
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Radny P. Adrian Szkaradnik zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwości 
ogrodzenia parkingu przy Amfiteatrze Skalite od strony ul. Beskidzkiej. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 P. Kazimierz Sieracki zwrócił się 
zapytaniem do Z-cy Burmistrza odnośnie możliwości naprawy wyrwy na  
ul. Akacjowej ze środków popowodziowych. Ponadto zasygnalizował świecące 
się lampy przy trasach biegowych. 
 
 
Przewodniczący Rady umożliwił mieszkańcom Szczyrku zadawanie pytań 
w tej części Sesji RM. Pytania nie zostały złożone. 
 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową 
przerwę, po której wznowił obrady przystępując do kontynuacji porządku 
obrad. 
 
 
Ad 7. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2011r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że do 
Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r.  
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk 2011r. w załączniku Nr 1 
„Dochody budżetu Miasta na rok 2011” wprowadza się następujące zmiany:  
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE – zwiększa się dochody w związku  
z otrzymanymi środkami Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie 
pracownikom kosztów kształcenia młodocianych pracowników w roku 2011  
w kwocie 66 668 zł, a zmniejsza się środki na zadania unijne „Marzyciele 
odkrywcy, artyści” w kwocie 1 974 zł. 
 
Ogółem zwiększa się dochody o kwotę 64 694 zł. 
 
 
Natomiast w załączniku Nr 2 „Wydatki budżetu Miasta Szczyrk na rok 
2011” wprowadza się następujące zmiany: 
w dziale 700 GOSPODARKA MIESZKANIOWA – zwiększa się wydatki na 
zadania bieżące (m.in.: koszty utrzymania DW „Włókniarz”, wynagrodzenie 
zarządcy gminnego zasobu mieszkaniowego, utrzymanie innych budynków 
komunalnych (pustostany) DW Szarotka, budynek byłej szkoły podstawowej  
w Szczyrku Salmopolu, budynek przy ul. Beskidzkiej 99 i Granicznej 40)  
w kwocie 80 000 zł. 
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE – zwiększa się wydatki w związku  
z otrzymaniem środkami Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie 
pracownikom kosztów kształcenia młodocianych pracowników w roku 2011  
w kwocie 66 668 zł., a zmniejsza się wydatki bieżące na zadanie unijne 
„Marzyciele, odkrywcy, artyści” w kwocie 1 974 zł. 
w dziale 900 GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA – 
zwiększa się wydatki na dotacje (usuwanie azbestu z terenu miasta Szczyrk)  
w kwocie 20 000 zł., a zmniejsza na zadanie statutowe w kwocie 20 000 zł. 
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Przenosi się środki z oświetlenia ulic, placów i dróg do działu 700 
GOSPODARKA MIESZKANIOWA w kwocie 80 000 zł. 
 
Ogółem zwiększa się wydatki o kwotę 64 694 zł. 
Zmienia się załącznik nr 4 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Przychody i rozchody w 2011 r.”, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 5 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dochody i wydatki związane  
z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych odrębnymi ustawami w 2011r.”, który otrzymuje brzmienie jak 
załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 8 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dotacje celowe na zadanie własne 
gminy realizowane przez podmioty należące i nienależące do sektora 
finansów publicznych w 2011r.”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 
3 do niniejszej uchwały. 
Budżet po zmianach wynosi: 
 
DOCHODY – 27 906 883 zł. 
WYDATKI  -  30 036 632 zł. 
 
Źródłem  pokrycia  deficytu  w  kwocie 2 129 749 zł.  będzie  pożyczka  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie 20 404 zł. oraz 
przychód ze sprzedaży papierów wartościowych w kwocie 2 109 345 zł. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr IX/22/2011 
w sprawie: dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. została 
podjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 8. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że 
projekt uchwały będzie przygotowywany, co miesiąc na każdej Sesji RM.   
P. Kazimiera Egielman wyjaśniła, że zmienia się załącznik nr 1 do niniejszej 
uchwały, a mianowicie: dochody i wydatki bieżące oraz wydatki objęte limitem 
zgodnie z art. 226 ust. 4 ustawy o finansach publicznych. Ponadto zmieniają 
się wskaźniki procentowe jak również ogólne kwoty dochodów i wydatków.  
Natomiast w załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF” zmienia się 
przedsięwzięcie unijne „Marzyciele, odkrywcy, artyści” dot. zmniejszenia 
dopłaty o kwotę 23 026 zł. 
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Przewodniczący Rady przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, a następnie 
poddał go pod głosowanie.  
 
 
UCHWAŁA Nr IX/23/2011 
w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 9. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 października 2010 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek opłaty miejscowej, zmienionej uchwałą Nr 
V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 roku i uchwałą 
Nr VII/19/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku 
przedstawił Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że zmiany 
polegają na uzupełnieniu wykazu inkasentów, którzy złożyli deklarację i są 
upoważnione do pobierania opłaty miejscowej na terenie miasta. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr IX/24/2011 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku 
z dnia 26 października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek 
opłaty miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 roku i uchwałą Nr VII/19/2011 Rady 
Miejskiej w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 10. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: ustalenia opłat za świadczenia 
udzielone przez przedszkole prowadzone przez Miasto Szczyrk przedstawił Z-ca 
Burmistrza P. Wojciech Kufel. Poinformował, że na podstawie ustawy z dnia  
5 sierpnia 2010r. o zmianie ustawy o systemie oświaty samorządy w terminie 
do 31 sierpnia 2011r. zostały zobowiązane do podjęcia nowej uchwały w 
sprawie odpłatności za przedszkola. Od września 2011r. nie może być to już 
opłata pobierana niezależnie od liczby godzin, jakie dziecko przebywa  
w placówce. Zgodnie z art. 6 ust. 1 pkt 2 ustawy o systemie oświaty 
przedszkole zapewnia bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w wymiarze  
5 godzin dziennie. Obowiązek zapewnienia odpowiednich warunków do 
realizacji zadań w zakresie obligatoryjnego minimum programowego 
wychowania przedszkolnego ciąży na organie prowadzącym. Opłaty za 
przedszkola pobierane od rodziców są opłatami za świadczenia przedszkoli 
wykraczające poza w/w czas przeznaczony na realizację podstawy programowej 
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wychowanie przedszkolnego. Opłaty te ustala organ prowadzący. Zgodnie z art. 
5c pkt 1 w/w ustawy kompetencje organu prowadzącego do ustalania opłat za 
świadczenia przedszkoli publicznych wykonuje odpowiednia Rada Miejska 
poprzez podjęcia stosownej Uchwały. Rodzaje realizowanych w przedszkolu 
świadczeń (zadań) wyznaczają dwie podstawowe funkcję przedszkola: 
dydaktyczno-wychowawcza i opiekuńcza. W myśl art. 6 ust. 1 pkt 2 ustawy  
o systemie oświaty ustawodawca określił 5 godzin obligatoryjnego bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki w każdym przedszkolu. Tym samym wszystko, 
co dzieje się w przedszkolach ponad to obowiązkowe, minimum ma charakter 
fakultatywny i odpłatny.  
Proponuje się stawkę godzinową w wysokości 1,80 zł. Opłatę wnosi się  za 
każdą rozpoczętą godzinę korzystania ze świadczeń przekraczających podstawę 
programową (tj. np. średnio 21 dni roboczych x 5 godzin x 1,80 zł. = 189, 00 
zł., ulga na drugie dziecko 50% - 94,50 zł.). 
Wysokość miesięcznej opłaty za korzystanie ze świadczeń realizowanych przez 
przedszkole stanowi iloczyn określonej w uchwale stawki za godzinę oraz ilości 
godzin pobytu dziecka w czasie przekraczającym realizację podstawy 
programowej.  
Na podstawie odrębnych przepisów koszty przygotowania posiłków finansowane 
są przez organ prowadzący (obsługa itp.), zaś stawkę (wsad do kotła) za 
żywienie dziecka  
w przedszkolu, którą ponosi rodzic ustala dyrektor przedszkola.  
W przedmiotowym projekcie uchwały proponuje się ulgi i zwolnienia z opłaty za 
świadczenia przedszkoli. 
Szczegółowe zasady korzystania z przedszkola oraz wnoszenie opłat za 
realizowane przez przedszkola świadczenia określa umowa cywilnoprawna, 
którą zawiera dyrektor przedszkola z rodzicami (opiekunami prawnymi) dzieci 
uczęszczających do przedszkola. Z uwagi na organizacje roku szkolnego 
proponuje się podjęcie nowej uchwały w m-cu kwietniu 2011 roku z mocą 
obowiązywania od 1 września 2011r.   
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał w temacie ilości godzin pobytu dziecka  
w przedszkolu w miesiącu (bez wyżywienia). 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że średnio przedszkole jest czynne 
w godzinach od 700 do 1600-1700. Natomiast powiedział, że trudno określić 
dokładną ilość godzin, gdyż są dzieci, które przebywają w przedszkolu po 4-5 
godzin, a są takie, co przebywają w przedszkolu po 8-9 godzin. 
 
Radna P. Krystyna Radecka zapytała o kwotę kryterium dochodowego na jedną 
osobę. 
W odpowiedzi P. Edyta Caputa wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy wynosi 351,00 
zł. (netto). 
P. Andrzej Łaciak zwrócił się o przedstawienie stawek godzinnych, które zostały 
zastosowane przez gminy ościenne w stosunku do kwoty proponowanej przez 
miasto.  
P. Edyta Caputa przedstawiła stawki godzinne poszczególnych sąsiadujących 
gmin. I tak w gminie: Buczkowice 2,00 zł., Porąbka 1,70 zł., Kozy, Jasienica 
2,00 zł. itp.   
Radna P. Bożena Dziedzic zapytała o odliczenia z czesnego za nieobecność 
dziecka w przedszkolu.  
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P. Edyta Caputa poinformowała, że przygotowany projekt uchwały nie 
przewiduje zwolnień z tytułu nieobecności dziecka w przedszkolu. Zaznaczyła, 
że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej RM 
dodano zapis do niniejszej uchwały dot. „W szczególnych przypadkach 
Burmistrz Miasta może obniżyć opłatę lub zwolnić z jej wnoszenia”.  
Radna P. Bożena Dziedzic poinformowała, że spotyka się z uwagami 
kierowanymi przez rodziców dot. nieobecności dziecka w przedszkolu ze 
względu na chorobę (np. 3 tyg.), a konieczność uiszczenia opłaty za 
przedszkole.  
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że w odniesieniu do opłaty za 
wyżywienie to nie zostanie ona naliczana zgodnie z umową zawartą j.w. 
Natomiast uważa, że opłata stała powinna być pobierana z tego względu, że jest 
to częściowy koszt utrzymania przedszkola spoczywający na budżecie miasta 
(są to środki przeznaczone na funkcjonowanie tejże placówki). 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski odniósł się do sytuacji związanej ze zwolnieniem  
z opłat z tyt. nieobecności dziecka w przedszkolu. Zaznaczył, że wówczas 
miejsce w przedszkolu jest blokowane. Ponadto pierwsze pięć godzin jest 
bezpłatne. 
Następnie zwrócił się zapytaniem odnośnie możliwości modyfikowania umowy.   
W odpowiedzi Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że będzie możliwość korygowania 
poszczególnych umów cywilnoprawnych.  
 
Przewodniczy Rady P. Antoni Byrdy zapytał o koszt dopłaty przez miasto na 
jedno dziecko.  
Z-ca Burmistrza powiedział, że trudno jest powiedzieć, nie posiada takiego 
wyliczenia. Poinformował, że jedna godzina pobytu dziecka w przedszkolu do 
pięciu godzin wynosi 2, 39 zł. 
 
Z-ca Burmistrza poinformował, że koszty utrzymania przedszkola (rzeczówka, 
wynagrodzenia itp.)  wynosi 729 546  zł. Natomiast 121 dzieci = 6 029, 00 zł. 
(jedno dziecko w ciągu roku).  
Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman powiedziała, że zgodnie ze 
sprawozdaniem za I kwartał dochody z przedszkola wynoszą 24 616 zł.,  
a zaplanowano 92 664 zł. na cały rok.  
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr IX/25/2011 
w sprawie: ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkole 
prowadzone przez Miasto Szczyrk została podjęta (13 gł. ”za” 1 gł. 
”wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 11.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr 
LXIX/375/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 października 2010r.   
udzielił inspektor ds. Oświaty P. Edyta Caputa. Wyjaśniła, że w związku ze 
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zmianą terminu realizacji projektu „Przedszkole Naszą Dumą” z terminu od 1 
luty 2011r. do 31 grudnia 2012r. na termin od 1 sierpnia 2011r. do 30 czerwca 
2013r. zaakceptowaną przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego oraz 
przeliczeniem budżetu projektu na lata 2011 – 2013 zmianie ulega wkład 
własny w poszczególnych latach w związku z przesunięciem terminu 
rozpoczęcia realizacji projektu, natomiast nie ulega zmianie wysokość wkładu 
własnego w całym okresie realizacji projektu.  
Przesunięcie terminu realizacji w/w projektu jest związane z dalszym 
oczekiwaniem na podpisanie umowy o dofinansowanie z Urzędem 
Marszałkowskim Województwa Śląskiego i przekazaniem odpowiednich 
środków na realizację projektu oraz brakiem możliwości założenia własnych 
środków finansowych miasta na uruchomienie projektu.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr IX/26/2011 
w sprawie: zmieniająca Uchwałę Nr LXIX/375/2010 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 26 października 2010r. została podjęta jednogłośnie (14 
gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 12. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Szczyrk na lata 2010-
2032”  udzielił pracownik Ref. GKUHiR P. Anna Moroń. Poinformowała, że 
obowiązek uchwalenia gminnego Programu usuwania azbestu wynika  
z Programu Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009-2032 przyjętego przez 
Radę Ministrów w dniu 14 lipca 2009r. Uchwałą Nr 122/2009, który 
wprowadza obowiązek opracowania programu na szczeblu wojewódzkim, 
powiatowym i gminnym. W ramach opracowania „Programu ...” dla Gminy 
Szczyrk została poprzedzona inwentaryzacją wyrobów azbestowych, dzięki 
której możliwe było oszacowanie skali problemu i przygotowanie wariantów jego 
wyeliminowania. Celem „Programu...” jest spowodowanie sukcesywnej 
likwidacji negatywnego oddziaływania azbestu na środowisko, w tym 
szczególnie na zdrowie mieszkańców, poprzez jego systematyczną eliminację  
z obiektów, w których jest użytkowany. W opracowaniu wskazuje się ponadto 
możliwości potencjalnych form pomocy kierowanej do osób, które zechcą 
usunąć materiały azbestowe ze swojej nieruchomości. Śląski Państwowy 
Wojewódzki Inspektor Sanitarny oraz Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska w Katowicach pozytywnie zaopiniowali Projekt programu wraz  
z Prognoza oddziaływania na środowisko. Przyjęcie niniejszej uchwały jest 
uzasadnione zarówno w świetle obowiązujących uregulowań prawnych, jak i ze 
względu na niewątpliwe zagrożenie, jakie niesie za sobą długotrwałe 
użytkowanie azbestu. 
P. Anna Moroń poinformowała, że oszacowana ilość materiału zawierających 
azbest na terenie gminy Szczyrk szacuje się na 667t na 415 posesjach. 
Całkowity koszt realizacji Programu szacuje się na kwotę 1 885 305,25 zł. 
(netto). 
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Borys Matlak poinformował, ze 
komisja pozytywnie zaopiniowała w/w program. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. 
 
 
UCHWAŁA Nr IX/27/2011 
w sprawie: przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest z terenu gminy Szczyrk na lata 2010-2032” została 
podjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 13. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości 
ograniczonym prawem rzeczowym udzielił pracownik Ref. GKUHiR P. Tomasz 
Laszczak. Poinformował, że w związku z przystąpieniem do sprzedaży działki nr 
1640 przez Gminę Szczyrk, Poczta Polska zwróciła się o ustanowienie 
służebności do działki nr 1643/3 objętej Księgą Wieczysta Nr 
BB1B/00064924/6. W dniu 13 września 2010 r. Komisja Gospodarki Miejskiej 
RM w Szczyrku pozytywnie zaopiniowała wniosek o obciążenie  działki nr 1640 
ograniczonym prawem rzeczowym. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała o wyznaczenie służebności do granicy 
budynku przy ul. Beskidzkiej 99. 
W odpowiedzi P. Tomasz Laszczak wyjaśnił, że jest to pas o szerokości 5,5 m. 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała o obiekty usytuowane na parkingu jak 
również w temacie nieodpłatności przekazania terenu. 
W odpowiedzi P. Tomasz Laszczak wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Miejskiej padła propozycja nieodpłatnej służebności przejazdu  
i przechodu przez w/w działkę. Natomiast na działce nr 1642/3 usytuowana 
jest stacja transformatorowa. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak wyjaśnił, że na 
posiedzeniu komisji nie wyrażono opinii w zakresie odpłatności przekazania 
w/w terenu. Podkreślił, że Poczta Polska jest w pewnym sensie obiektem 
użyteczności publicznej wpisująca się w potrzeby mieszkańców.     
Radny P. Andrzej Łaciak zaznaczył, że w sytuacji zbycia budynku przy  
ul. Beskidzkiej 99, działka nr 1642/2 nie będzie funkcjonował już jako parking. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zawnioskowała o wykreślenie z przedmiotowego 
projektu uchwały zapisu „nieodpłatnie”. I przygotowanie propozycji 
odpłatności w/w służebności.  
P. Tomasz Laszczak powiedział, że obciążenie służebności związane jest wyceną 
rzeczoznawcy.  
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał w temacie własności działki nr 1643/3. 
W odpowiedzi P. Tomasz Laszczak wyjaśnił, że jest to działka stanowiąca 
własność Gminy Szczyrk w użytkowaniu Poczty Polskiej S.A.   
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Radna P. Krystyna Radecka zapytała o powierzchnię na której ma być 
ustanowiona służebność. 
P. Tomasz Laszczak wyjaśnił, że jest to około 50 m2. Ponadto poinformował, że 
we wskazanym odcinku drogi ustanowiona jest służebność na rzecz Zakładu 
Energetycznego ENION S.A. (dojazd do stacji transformatorowej wpisany do 
Kw).   
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnej P. Doroty 
Walaszek dot. wykreślenia zapisu „nieodpłatnie”. Wniosek został przyjęty 
(5 gł. ”za”, 2 gł. ”przeciw”, 7 gł. ”wstrz.się”).  
 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński wyjaśnił, że gmina w tym momencie 
nakłada na siebie dodatkowe koszty związane z powołaniem biegłego, wyceny  
i przedstawienia propozycji Poczcie Polskiej S.A. Zapytał, „co w sytuacji, gdy 
Poczta się nie zgodzi?”.  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy uważa, że należy podjąć działania  
w kierunku przygotowania wstępnej wyceny i podjęcia negocjacji z Pocztą 
Polską S.A. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
  
 
UCHWAŁA Nr IX/28/2011 
w sprawie: obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym 
została podjęta (13 gł. ”za”, 1 gł. ”wstrz.się”) i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Ad 14. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
przetargu nieograniczonego nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej 
jako działki 2698/4, 2699/4, 2700/4, 2727, 2728, 2729, 2730, 2732/2, 
2733/2, 2734/2, 2736, 2735/2, 2737, 2738/2, 2803/2, 2812/5 udzielił 
pracownik Ref. GKUHiR P. Tomasz Laszczak. Poinformował, że działki wraz  
z budynkiem DW „Włókniarz” zlokalizowane przy ul. Willowej w Szczyrku 
zostały przeznaczone do sprzedaży zgodnie ze stanowiskiem Komisji ds. 
Zagospodarowania Obiektów Miejskich RM. 
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powiedział, że wolą Rady Miejskiej 
jest wprowadzenie zapisu do projektu uchwały dot. ustalenia minimalnej 
ceny zbycia nieruchomości – sugerowana kwota zbycia obiektu wynosi 
12 000 000 zł.  
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała w temacie zbycia działki usytuowanej  
w rejonie Ośrodka „Włókniarz” przez Starostwo Powiatowe. 
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P. Tomasz Laszczak wyjaśnił, że Starostwo Powiatowe jest na etapie 
przygotowania niezbędnych pozwoleń dot. zbycia działki nr 2804/4. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych odnośnie wyrażenia aprobaty, co 
do sugerowanego zapisu w niniejszej uchwale dot. ustalenia minimalnej kwoty 
zbycia nieruchomości w kwocie 12 000 000 zł. 
Radny P. Andrzej Łaciak uważa, że należy wprowadzić przedmiotowy zapis.   
 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Radcy Prawnego odnośnie 
przedstawienia propozycji zapisu w przedstawionym projekcie uchwały dot. 
ustalenia minimalnej ceny zbycia nieruchomości. 
Radca Prawny zaproponował wprowadzenie dodatkowego paragrafu do projektu 
uchwały: „§2 ustala się minimalną cenę zbycia nieruchomości w kwocie 12 
000 000 zł.”  
 
Przewodniczący Rady poddał przedmiotową propozycję pod głosowanie 
dot. wprowadzenia §2 do projektu uchwały w następującym brzmieniu „§2 
ustala minimalną cenę zbycia nieruchomości w kwocie 12 000 000 zł.” 
Poprawka została przyjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”).  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały z poprawką.  
  
 
UCHWAŁA Nr IX/29/2011 
w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargu nieograniczonego 
nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działki 2698/4, 
2699/4, 2700/4, 2727, 2728, 2729, 2730, 2732/2, 2733/2, 2734/2, 
2736, 2735/2, 2737, 2738/2, 2803/2, 2812/5 została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 15. 
 
Sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Szczyrk za 
okres od 1 stycznia 2009r. do 31 grudnia 2010r. przedstawił i omówił 
pracownik Ref. GKUHiR P. Anna Moroń. Poinformowała, że sporządzenie 
sprawozdania wynika z realizacji zobowiązań nałożonych na organ wykonawczy 
gminy przez obowiązujące przepisy z zakresu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Odpadami.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Borys Matlak poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe sprawozdanie. 
 
 
Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Szczyrk 
za okres od 1 stycznia 2009r. do 31 grudnia 2010r. Sprawozdanie został 
przyjęte jednogłośnie (14 gł. „za”). 
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Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę, po której wznowił obrady 
przystępując do kontynuacji porządku obrad. Obrady opuścili: Radna  
P. Bożena Dziedzic oraz P. Krzysztof Nikiel. 
 
 
Ad 16. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczyrku  
z realizacji zadań w 2010r. przedstawił i omówił Kierownik MOPS P. Helena 
Byrdy-Przybyła. Poinformowała, że sprawozdanie zostało złożone w biurze Rady 
w dniu 1 kwietnia br. Następnie przedstawiła prezentację dot. realizacji 
projektów systemowych od roku 2008. Ponadto poinformowała, że zmiana 
ustawy o pomocy społecznej z dnia 28 marca 2011r. rozszerza zakres 
przedkładanych sprawozdań.  
 
Radna P. Alicja Kołaszewska zapytała o ilość osób, które znalazły zatrudnienie 
po przebytym kursie.  
W odpowiedzi P. Helena Byrdy-Przybyła poinformowała, że część osób znalazła 
zatrudnienie.  
 
 
Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczyrku  
z realizacji zadań w 2010r. Sprawozdanie został przyjęte jednogłośnie (12 
gł. ”za”). Bez udziału w głosowaniu: P. Bożeny Dziedzic, P. Krzysztofa 
Nikiel. 
 
 
Ad 17. 
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 6 porządku obrad  
 
Na pytanie dotyczącego harmonogramu prac jak również terminu zakończenia 
inwestycji pn. „Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku 
(Deptak nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie 
terenu Centrum Miasta Szczyrk” Burmistrz Miasta wyjaśnił, że na wielu 
spotkaniach dot. realizacji programu przedstawiano tę kwestię. Poinformował, 
że ustalenie harmonogram prac, ukierunkowane zostały pod kontem płatności 
finansowych przy realizowaniu tego zadania (koszty kwalifikowane – 
zabezpieczenie środków przez Urząd Marszałkowski i koszty nie kwalifikowane 
– realizowane z budżetu miasta).  
W nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Miasta, pracownik Ref. GKUHiR  
P. Danuta Byrdy poinformowała, że harmonogram prac związany jest ze 
sprawami finansowymi. W miesiącach kwiecień – maj – czerwiec zostaną 
wykonane zadnia przygotowawcze (instalacyjne, ziemne). W harmonogramie nie 
określono podziału na etapy realizacji. Poinformowała, że po ustaleniach  
z wykonawcą prace będą wykonywane równocześnie. Zaznaczyła, że 
przekazano wykonawcy harmonogram imprez, które będą odbywały się  
w okresie letnim tak, aby prace związane z realizacją inwestycji nie zakłóciły 
ich przebiegu (zabezpieczenie terenu budowy). Termin zakończenia inwestycji 
zaplanowano na 23 grudnia 2011r.  
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Na pytanie dotyczącego własności terenu realizowanej inwestycji pn. 
„Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku (Deptak nad 
Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie terenu Centrum 
Miasta Szczyrk” wyjaśnił pracownik Ref. GKUHiR P. Tomasz Laszczak. 
Poinformował, że teren został uregulowany pod kontem podpisania umowy 
użyczenia ze Starostwem Powiatowym, które figuruje w ewidencji gruntów jako 
właściciel terenów nadbrzeżnych nad rzeką „Żylica”, które stanowią odrębne 
działki. Po podpisaniu przedmiotowej umowy użyczenia (dającej miastu prawo 
użytkowania nieruchomościami) gmina wystąpiła o całkowite uregulowanie 
spraw własnościowych na tym terenie czyli zasiedzenie tych gruntów na rzecz 
Skarbu Państwa. W rejonie Campingu Skalite, bazy PK jak również granicy z 
gminą Buczkowice wynikły trzy działki, które wcześniej zostały uregulowane 
(większość tych działek – pasu przybrzeżnego – miała wpis w Lwh – Skarb 
Państwa). Ponadto wynikły cztery działki, na których figurują osoby fizyczne w 
Lwh – Anna Pezda i inni...  
W związku z tym został ustanowiony kurator i na tym etapie rozpoczęła się 
sprawa sądowa. Podczas rozprawy część osób, które się zgłosiły uznały, że 
gmina ma słuszność dot. prawa własności tego terenu, gdyż nigdy nie 
interesowali się tym terenem i nie wiedzieli, że mają tam udziały (na 
przedmiotowym terenie figuruje kilkadziesiąt osób fizycznych). Jedynie Pan 
Pezda wystąpił, że „zabiera mu się ojcowiznę”.  
Natomiast działki te w znacznej części stanowią brzeg rzeki „Żylica”. Zaznaczył, 
że są to działki, na których RZGW wykonywało czynności związane  
z administracją jak również prace budowlane i remontowe koryta rzeki „Żylica”.  
W związku z powyższym miasto w dalszym ciągu stoi na stanowisku zasadności 
zasiedzenia tych działek na rzecz Skarbu Państwa. Poinformował, że sprawa 
jest w toku postępowania sądowego.  
 
W temacie zniszczeń pionowych znaków drogowych wzdłuż dróg gminnych 
Burmistrz Miasta przyjął do wiadomości.   
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przychylił się do propozycji dot. 
zorganizowania spotkania z Fundacją Towarzystwa Szkolnego im. Mikołaja Reja 
w Bielsku-Białej. Nawiązując do spotkania z PKS S.A. Bielsko-Biała powiedział, 
że już na poprzedniej sesji sugerował zorganizowanie przedmiotowego spotkania. 
Poinformował, że sytuacja dot. udziałów dla miasta w spółce uległa zmianie. 
Ministerstwo Skarbu Państwa nie wyraziło zgody na podział akcji dla 
poszczególnych samorządów powiatu bielskiego. 
 
Z-ca Kierownika Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy odpowiedziała na pytanie dot. 
uszkodzonej nawierzchni na ul. Granicznej jak również ul. Olimpijskiej. 
Poinformowała, że sprawa zostanie przekazana do Starostwa Powiatowego ze 
względu, że są to drogi powiatowe.  
 
Burmistrz Miasta poprosił Z-ce Burmistrza P. Wojciecha Kufel o udzielenie 
odpowiedzi n/t możliwości wystąpienia o dofinansowanie ze środków 
popowodziowych regulacji cieku wodnego od Amfiteatru Skalite w kierunku 
obiektów COS.  
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel poinformował, że miasto niema możliwości 
remontowania cieków wodnych ze środków popowodziowych.  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
możliwości budowy odwodnienia na ul. Granicznej, poinformował  
o konieczności wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych.  
P. Danuta Byrdy dodała, że sprawa również zostanie przekazana do Starostwa 
Powiatowego.   
 
W kwestii uwzględnienia ul. Grabowej w bieżących remontach drogowych  
P. Danuta Byrdy poinformowała o systematycznym przekazywaniu zgłaszanych 
odcinków dróg, firmie wykonującej remonty na terenie miasta.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
spotkania ze Wspólnotami poinformował, że na takie spotkania należy być 
przygotowanym i rzetelnie odpowiedzieć na stawiane pytania czy zarzuty, mając 
na celu zapobiegnięcie pewnej dyskusji, która często z rzeczowej zamienia się 
na populistyczną czy też polityczną.  
 
Odnośnie wizji lokalnej na ul. Uzdrowiskowej Pan Burmistrz przeprosił 
Radnego za zaistniałą sytuację niedopełnienia obowiązków przez pracownika 
urzędu.  
W nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Miasta, P. Danuta Byrdy wyjaśniła, że 
z posiadanej wiedzy Zarząd Osiedla jak również Przewodniczący Zarządu 
Osiedla P. Piotr Strzelczyk został poinformowany o przedmiotowej wizji lokalnej.  
Radna P. Krystyna Radecka zaznaczyła, że w tym samym czasie odbyła się 
wizja lokalna w Biłej i Radni z tego rejonu zostali poinformowani z tygodniowym 
wyprzedzeniem.  
 
Na pytanie dot. możliwości zatrudnienia Radcy Prawnego do biura Rady 
Burmistrz Miasta nie udzielił odpowiedzi. 
 
W kwestii uporządkowania drogi w kierunku Os. Zapalenica Pan Burmistrz 
przyjął do wiadomości. 
 
W temacie remontu ul. Górskiej, Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że 
wystąpiono do RZGW w Krakowie o określenie właściciela cieku wodnego. RZGW 
opierając się o własne przepisy wskazuje Nadleśnictwo. Miasto wówczas 
wystąpiło do Nadleśnictwa w Bielsku-Białej. Z udzielonej odpowiedzi wynika, że 
nie są właścicielem przedmiotowego cieku wodnego, wskazując Skarb Państwa  
ukierunkowując na RZGW w Krakowie. Poinformował, że jednocześnie 
wystąpiono do Zarządu Dróg Powiatowych. Na dzień dzisiejszy nie uzyskano 
odpowiedzi w przedmiotowej sprawie.  
 
W kwestii remontu ul. Grzybowej (przepust), Z-ca Burmistrza poinformował, że 
w najbliższym czasie przepust zostanie udrożniony. Ponadto zostaną podjęte 
starania o zamontowanie rur przepływowych.  
 
Kolejnym tematem poruszonym przez P. Wojciecha Kufel dot. demontażu 
Skateparku. Poinformował, że mieszkańcy w tym rejonie podnosili niewłaściwe 
usytuowanie Skateparku (w pobliżu zabudowy mieszkalnej). W wyniku 
przeprowadzonej korespondencji, miasto uzyskało jednoznaczną odpowiedź dot. 
konieczności zdemontowania urządzeń (odległość Skatepark od zabudowy 
mieszkalnej powinna wynosić 650m). Odnośnie demontażu urządzeń 
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poinformował, że zostały zdemontowane przez pracowników PK pod nadzorem 
Dyrektora ZSPiG Nr 2 w Szczyrku. Zaznaczył, że urządzenia były zniszczone nie 
nadające się do użytkowania (nie przymocowane do podłoża).  
P. Wojciech Kufel poinformował, że część młodzieży korzystającej ze Skateparku 
była z sąsiednich gmin. Podkreślił, że bez wiedzy właściciela (który odpowiada za 
bezpieczeństwo na tym placu), zostały zamontowane dodatkowe urządzenia bez 
atestu. W związku z powyższym Skatepark został zdemontowany. Zaznaczył, że 
zostaną podjęte działania w kierunku powstania nowego Skateparku zgodnie  
z przepisami. Poinformował, że na chwilę obecną na przedmiotowym terenie 
zostaną zamontowane urządzenia do piłki nożnej.   
 
Na pytanie dotyczące ustnego wyrażenia zgody na wycinkę drzew na terenie 
Wspólnoty Leśnej Palarusy wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta P. Wojciech 
Bydliński. Zaznaczył, że nie było polecenia dot. wycinki drzew. Poinformował, że 
do UM zwrócił się jeden z pogorzelców o możliwość pozyskania drewna w celu 
odbudowy swojego spalonego domu. Uzgodniono, iż w przypadku możliwości, 
taką pomoc otrzyma.   
 
Następnie Burmistrz Miasta udzielił wyjaśnień w sprawie podjęcia inicjatywy, 
propozycji wyjścia naprzeciw OPO COS w Szczyrku (zwolnień w podatku). 
Poinformował, że podatnik (jeżeli jest zainteresowany zmniejszeniem obciążenia) 
powinien wystąpić z propozycją do miasta. Ponadto podkreślił, że Władze Miasta 
powinny dbać o finanse miasta (budżet), aby móc zabezpieczyć podstawową 
działalność gminy. Burmistrz Miasta powiedział, że w ubiegłym roku 
rozpatrywano propozycję dot. zwolnień z podatku obiektów COS (skierowaną 
przez Dyrektora OPO COS w Szczyrku), która została wycofana (pomoc de 
minimis). Zaznaczył, że do dnia dzisiejszego oficjalnie nie wpłynęło pismo do 
Urzędu w tej sprawie. 
Odnośnie przesłanych uchwał przez COS do UM, podjętych w ościennych 
gminach dot. „działalności związanej ze sportem i rekreacją” powiedział, że 
powstaje pytanie: „kto jasno sformułuje oczekiwania podatnika?” 
Poinformował o wystąpieniu do Dyrektora OPO COS w Szczyrku odnośnie 
uszczegółowienie oczekiwań, aby móc sfinalizować dotychczasowe spotkania. Na 
przedmiotowe pismo do dnia dzisiejszego nie uzyskał odpowiedzi. 
Wyjaśnił, że z 18 przesłanych uchwał z sąsiednich miejscowości – 8 dot. pól 
golfowych, 4 uchwały są z przed 2008r. i 2004r. (przed przystąpieniem do UE). 
Możliwość poddania weryfikacji 6 uchwał. Dodał, że są one objęte klauzurą de 
minimis.     
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński zaznaczył, że COS zmienił swoją 
strukturę właścicielską. Do 31 grudnia 2010r. był zakładem budżetowym 
MSiT. Natomiast od 1 stycznia 2011r. COS przekształcił się  
w Przedsiębiorstwo prowadzące działalność gospodarczą zarejestrowanym KRS. 
Podkreślił, że działania COS dot. propozycji skierowanej do miasta  
w sprawie wyrażenia zainteresowania przez Urząd Miejski majątkiem OPO COS 
w Szczyrku była zamierzona i miała określony cel.  
P. Wojciech Bydliński powiedział, że jest to trudna sytuacja. Zaznaczył, że 
miasto w drodze uchwały może zająć stanowisko dot. opodatkowania obiektów 
wskazanych przez podatnika na przyszły rok budżetowy wynikające z podstaw 
prawnych (pomoc de minimis).   
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powiedział, że na spotkaniu z Ministrem 
Sportu i Turystyki P. Adamem Giersz w Warszawie sprawa dot. podatków nie 
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była wiodącym tematem. Poruszano kwestię budowy kolei pod kontem sportu 
wyczynowego. Podkreślił, że miasto podejmując uchwałę intencyjną  
o zainteresowaniu majątkiem OPO COS w Szczyrku (w sytuacji zmian 
własnościowych) „złapało się na haczyk”. Obecnie zarzuca się miastu winę, 
ewentualnego nie powstania kolei na Skrzycznem.  
P. Antoni Byrdy uważa, że na dzień dzisiejszy należy wykazać dobrą wolę 
miasta wobec zaszeregowania skoczni narciarskich.  
 
Odnośnie możliwości ogrodzenia parkingu przy Amfiteatrze Skalite Pan 
Burmistrz powiedział, że nie jest to miejsce parkingowe, istnieje możliwość 
zabezpieczenia chodnika. Przyjął do wiadomości.  
 
W temacie naprawy wyrwy na ul. Akacjowej jak również świecące się lampy 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przyjął do wiadomości.   
 
 
Ad 18. 
 
Wolne wnioski.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że w dniu 28 kwietnia 
2011r. o godz. 1600 w Sali Sesyjnej UM odbędzie się spotkanie z osobami, które 
uczestniczyły w procesie przekształceń własnościowych ON Czyrna-Solisko. 
Podkreślił, że jest to bardzo ważny moment dla miasta, gdyż 29 kwietnia 2011r. 
nastąpi przekazanie aktu notarialnego (sprzedaż majątku).  
 
Następnie poinformował o zaplanowanym na dzień 10 maja 2011r. o godz. 1800 
w Sali Sesyjnej UM odbędzie się kolejne spotkanie z mieszkańcami Szczyrku. 
Tematem spotkania będzie podsumowanie minionego sezonu zimowego. 
 
 
Ad 19. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
podziękował radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie IX Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
Sesja trwała w godzinach 1100-1530 

  
 
Protokołowała: R. Pietryszak 
 
 

       Przewodniczący  
                Rady Miejskiej w Szczyrku 
                           Antoni Byrdy  

 


